
Vnanje Gorice -
na obrobju mesta

Kadar prebiram »Našo komuno,» se ob perečih vpra-
šanjih dopisnikov tega našega glasila OK SZDL Ljublja-
na Vič-Rudnik sprašujem zakaj se na obrobju mesta
Ljubljane, ne tpore nič premafcniti v dobro prebivalcev
Vnanjih goric, ki prav zares veliko trpijo zaradi železni-
ških zapomic in neasfaltirane ceste skozi vas od Gasilske-
ga doma naprej. Hiše so strnjene ob neasfaltirani cesti, iz
katere se dviga prah, ko po njej drvijo avtomobili, mo-
torji, tudi traktorji dvigajo prah iz presušene ceste. Pre-
bivalci pa ta prah vdihavajo, kar prav verjetno ni v prid
zdravju čoveka, kakor tudi ne okolja.

Druga težava za to krajevno skupnost je kanalizacija.
Neurejeni odtoki in kanali kamor se steka odpadna voda
in deževnica, ki iz hriba prinaša veliko nesnage in se
uslali v neizčiščenih kanalih ter ob vročih dneh oddaja
smrad in je pravo leglo za muhe in komarje, ki tudi niso v
prid zdravja človeka in okolja.

V krajevni skupnosti je bilo v zadnjih letih zgrajenih
veliko novih hiš z gradbehim dovoljenjem in prav vsi, ki

so hiše postavili so plačali določen znesek za komunalno
dejavnost. Kam se ta denar vlaga in v kakšne namene se
porabi? Denar bi morl ostati tej krajevni skupnosti ali pa
naj bi se zbiral za komunalno dejavnost tega področja.

Skoraj vsi krajani so zaposleni in hodijo na delo v vse
Ijubljanske občine v delovne organizacije združenega
dela. Vsi ti delavci pa od svojih brutto osebnih dohodkov
plačujejo prispevke za razne dejavnosti. Zakaj se ne bi
dinar oziroma en odstotek prispeval v sklad krajevni
skupnosli, da bi se cesta asfaitirala čez celo naselje.

Tudi odstotek bencinskega dinarja bi se moral prispe-
vati v sklad za krajevne ceste. Saj prav avtomobili delajo
največ prahu. Solidarostni sklad za nerazvita podrčja bi
po svojih močeh moral prispevati pomoč krajevni skup-
nosti, kljub temu, da so Vnanje gorice na obrobju mesta
Ljubljane, so nerazvito področje.

Končno bi tudi vsak krajan po svojih močeh pomagal
pri delu, ki bi bil organiziran v ta namen, saj bi imeli od
izboljšanega okolja satno korist. Potrebni so dobri orga-
nizatorji pri krajevni skupnosti in več občinskih sredstev.

V skupnosti in solidarnosti je moi. MARIJA TURK


